

- **a Yetenek Yaz Stajı Programına başvuru yapabilmek için hangi ön koşulları sağlamak gerekmektedir?**

Lisans başvuruları için:

- İlgili mühendislik branşlarında 3. veya 4.sınıfta öğrenim görüyor olmak
- Stajın zorunlu staj kapsamında olması
- Minimum 2.50/4.00 genel not ortalamasına sahip olmak
- Daha önce ASELSAN'da staj yapmamış olmak

İlgili Lisans Programı Mühendislik Branşları:

- Elektrik-Elektronik Mühendisliği
- Elektronik Mühendisliği
- Makine Mühendisliği
- Bilgisayar Mühendisliği
- Bilgisayar Bilimleri ve Mühendisliği
- Yazılım Mühendisliği
- Endüstri Mühendisliği
- Elektrik Mühendisliği
- Elektronik ve Haberleşme Mühendisliği
- Mekatronik Mühendisliği
- Kontrol ve Otomasyon Mühendisliği
- Uçak Mühendisliği
- Uzay Mühendisliği
- Havacılık ve Uzay Mühendisliği
- Metalurji ve Malzeme Mühendisliği
- Kimya Mühendisliği
- Fizik Mühendisliği
- Yapay Zeka Mühendisliği
- Yapay Zeka ve Veri Mühendisliği

Ön Lisans başvuruları için;

- 2.sınıfta öğrenim görüyor olmak
- Stajın zorunlu staj kapsamında olması
- Minimum 2.50/4.00 genel not ortalamasına sahip olmak
- Daha önce ASELSAN'da staj yapmamış olmak

- **Başvuru sonuçları ne zaman açıklanmaktadır?**

Staj başvuru sonuçları **Mayıs ayının ilk haftası** başvuru platformu üzerinden açıklanmaktadır. Sonucu olumlu olan genç yeteneklere başvuru esnasında belirttikleri mail adreslerine ayrıca staj@aselsan.com uzantılı mail adresinden bilgilendirme de yapılmaktadır.

- **Uzun dönem staj imkânı bulunmakta mıdır?**

ASELSAN'da uzun dönem staj imkânı bulunmamaktadır. Yalnızca yaz stajı uygulaması bulunmaktadır.

- **ASELSAN’da maksimum kaç iş günü staj yapabilirim?**

ASELSAN’da zorunlu staj süreniz kadar ve maksimum 30 iş günü staj yapabilirsiniz. Zorunlu staj sürenizin üzerinde staj yapamazsınız.

- **ASELSAN’da ikinci kez staj yapılabilir miyim?**

ASELSAN’da yalnızca bir defa staj yapabilirsiniz.

- **Gönüllü stajımı ASELSAN’da yapılabilir miyim?**

ASELSAN’da yalnızca zorunlu olan stajlar yaptırılmaktadır.

- **Staj esnasında öğrencilere maaş ödemesi yapılmakta mıdır?**

3308 Sayılı Kanun gereği öğrencilere asgari ücretin %30’u kadar ücret ödenmektedir.